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Jaargang 20 nr. 1000 - Week 4 : van 22 tot 28 januari 2023 

Pol Veirman publiceert zijn 1000ste “Gazedde van Oigem” 

 
Feest bij de redactie van www.adegem.be : daar wordt deze week de  

1000ste editie van Pol Veirmans “Gazedde van Oigem” gepubliceerd! 

(V.l.n.r.: John Maenhout, Geert De Baets, Marnix Van de Kerckhove, David Storm en Pol Veirman) 

Al 1000 weken lang slaagt journalist Leopold ('Pol') Veirman erin om zijn lezers op zondagmorgen te vergasten op 

nieuws over de gemeente “buiten de wereld”. Een heuse prestatie, waarvoor zijn honderden trouwe wekelijkse 

lezers hem terecht dankbaar mogen zijn. 

De website www.adegem.be is een initiatief van een aantal vrijwilligers, die in februari 2003 het idee opvatten om 

de gemeente Adegem op de elektronische wereldkaart te zetten. Pol Veirman kwam reeds in november van dat jaar 

als vaste medewerker het redactieteam vervoegen en hij zorgt sindsdien voor de wekelijkse “Gazedde”. 
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Vele Adegemnaars uit de gemeente zelf en uit de diaspora (in België en in de wereld) vonden al heel gauw de weg 

naar hun wekelijkse nieuwspagina, mede dankzij de lovende artikels van Pols collega's in de plaatselijke en regionale 

media. 

Vandaag de dag kan "De Week van Pol Veirman" rekenen op een trouwe schare van ca. 750 vaste lezers, die iedere 

zondag “hun” Adegems Nieuws komen lezen. 

In al die jaren heeft Pol slechts twee keer noodgedwongen verstek moeten laten gaan, en wel om gegronde 

redenen: in november 2021 werd ook hij tijdelijk geveld door Corona. 

Maar 2021 was ook om een andere reden bijna rampzalig voor de redactie: op 5 oktober overleed Udo Tjalsma, de 

man die al sinds 2003 geheel belangeloos de website op zijn servers ondergebracht had. Zijn bedrijf, “DynamiXS 

Internet”, werd opgeheven en het team moest dan ook heel snel op zoek naar een nieuwe hostingprovider. Het 

vroegere webadres adegem.NET werd in januari 2022 vervangen door adegem.BE en de site verhuisde naar een 

nieuwe - dit keer helaas betalende - server. 

De redactie van adegem.be ziet de toekomst echter met vertrouwen tegemoet en hoopt haar lezers nog heel lang te 

kunnen verwennen met nieuws en overige informatie over haar geliefde gemeente! 

 

 

Opnieuw met droge voeten door de Lekvijverswegel 

 
We kunnen terug zonder natte voeten op te lopen door de Lekvijverwegel wandelen en fietsen. 

Dat betekent niet dat de wegel er nu opnieuw optimaal bijligt! 

De aanhoudende regen zorgde ervoor dat ook de Lekvijverswegel op sommige plaatsen met wateroverlast 

te maken kreeg. Het werd op sommige plaatsen zo erg dat men er niet doorkwam zonder natte voeten en 

broekspijpen te hebben. 
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De nieuwe winterprik heeft ervoor gezorgd dat de neerslag tot een minimum werd beperkt. Daardoor en 

met enkele kleine noodingrepen ligt de kerkwegel er nu zo goed als droog bij, maar dat betekent niet dat 

de wegel er nu terug als een juweeltje bijligt. Als wij hem vergelijken met het wandelpad dat recent op het 

nieuwe industrieterrein aangelegd is, dan komt de Lekvijverswegel er niet zo goed uit. 

Schepen Danny Vannevel (N-VA) liet ons weten dat zijn diensten op de hoogte zijn van het probleem en 

dat er zodra de omstandigheden het toelaten aan de Lekvijverswegel zal gewerkt worden. 

 

 

Na tien jaar nog steeds geen doorbraak in dossier van de Weide 

Tien jaar na de eerste informatievergadering voor de inwoners van de Weide over de aanleg van een dubbel rioleringsstelsel en 

een nieuw wegdek zit het dossier nog altijd in een impasse omdat een aantal inwoners zich niet kunnen vinden in de plannen die 

door het gemeentebestuur werden voorgesteld. 

In april van 2013 riep het Maldegems schepencollege de inwoners van de Weide bijeen in Den Hoogen Pad 

om hen de plannen voor een dubbel rioleringsstelsel en een nieuw wegdek voor te stellen. Bijzonder aan 

de Weide is dat iedere eigenaar van een perceel grond in die straat ook eigenaar is van de straat die voor 

zijn eigendom ligt. 

Tumultueus 

De eerste informatievergadering in april 2013 verliep bijzonder tumultueus. Van zodra een aantal inwoners 

van de Weide op de plannen zagen dat zij vrijwillig afstand moesten doen van een deeltje van hun grond 

om de riolering en het nieuwe wegdek aan te leggen en er in de bepaalde zones van de Weide grachten 

zouden komen was het hek van de dam. Van een echte informatie was er geen sprake meer. Het werd een 

bijeenkomst van roepen en schelden. 
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Aanpassingen 

Het schepencollege had begrip voor het grootste deel van de klachten van de inwoners en gaf het 

architectenbureau dat de plannen had ontworpen de opdracht om aanpassingen aan het ontwerp aan te 

brengen. Enkele maanden later werden de inwoners opnieuw naar een informatievergadering uitgenodigd. 

Een deel van de inwoners kon zich in de aanpassing van de plannen vinden, maar voor een kleine groep 

van de inwoners waren de plannen onbespreekbaar. 

Nieuw bestuur 

Het schepencollege probeerde om tot een vergelijk te komen met de mensen die niet akkoord waren met 

de plannen. Dat lukte niet. Ook het nieuwe schepencollege dat in 2019 het gemeentelijke roer in handen 

nam slaagde er niet in om met de tegenstanders van de plannen tot een vergelijk te komen. 

In februari van vorig jaar kwam er een nieuwe bestuurswissel. Schepen Danny Vannevel (N-VA) ging 

gesprekken aan met de inwoners van de Weide en probeerde om op die manier met iedereen tot een 

vergelijk te komen. Er werden nieuwe plannen getekend waardoor enkele knelpunten werden opgelost 

maar met de nieuwe rooilijn voor de Weide kwam er een nieuw probleem. 

Nieuw overleg 

Er kwamen opnieuw verschillende bezwaren op het ontwerp met de nieuwe rooilijn binnen bij de 

gemeente. “Het grootste deel van die klachten hebben wij kunnen oplossen. Er zijn nog enkele mensen die 

zich tegen de uitvoering van het plan verzetten. Wij gaan samen met het studiebureau opnieuw in gesprek 

met de mensen die bij hun bezwaren blijven. Wij hopen dat deze gesprekken voor een doorbraak kunnen 

zorgen zodat wij dit jaar het dossier kunnen afronden en in de Weide een nieuwe riolering en een nieuw 

wegdek kunnen aanleggen”, liet schepen Vannevel ons weten. 

De mensen die nog altijd bezwaren hebben zijn bereid om het gesprek aan te gaan… 
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Excelsior Donk geeft eigen jeugd een kans 

 
Terwijl de besturen van KSK Maldegem en KVK Adegem onderhandelden over 

een mogelijke fusie nam het bestuur van Excelsior Donk drastische beslissingen. 

Om met zijn 6 ploegen te kunnen overleven heeft Excelsior Donk er zelf voor gekozen om te degraderen 

naar 4de provinciale A. Er worden geen spelers meer aangetrokken die een hogere winstpremie krijgen dan 

de andere spelers. Bij de opstelling van de ploegen moeten de trainers voorrang geven aan spelers uit de 

eigen regio. 

Omdat de algemene kosten en de premies aan de spelers en trainers steeds stijgen en het moeilijker wordt 

om sponsors aan te trekken, krijgen steeds meer amateurvoetbalploegen het steeds moeilijker om het 

hoofd boven water te houden. Bij Excelsior Donk heeft men voor de drastische oplossing gekozen. 

“Wij stonden 2 jaar geleden voor een hervorming van het bestuur. Ik was bereid om de nieuwe voorzitter 

te worden, op voorwaarde dat er drastisch zou gesnoeid worden in de uitgaven. Ons negenkoppig bestuur 

heeft toen beslist om vrijwillig te degraderen naar 4de provinciale, alle te dure trainers en spelers hun 

vrijheid te geven en onze eigen jeugd meer speelkansen te geven”, vertelde de nieuwe voorzitter Patrick 

Claeys. 

Nieuwe start 

De visie van het nieuw bestuur werd op een vergadering aan de spelers en trainers medegedeeld. Zoals 

verwacht verlieten alle spelers voor wie de winstpremies het belangrijkste waren de club. Een klein deel 

van de kern van de eerste ploeg was bereid om mee te stappen in de nieuwe start van de club. 

“Vroeger dan verwacht werden spelers uit de beloften en juniores in het eerste elftal gedropt. Iedereen die 

bij de club betrokken is, was ervan overtuigd dat wij het eerste jaar weinig sportieve potten zouden 

breken. Wij kregen veel doelpunten tegen en behaalden weinig punten. Daartegenover stond dat er bij ons 

een ploeg van vrienden op het veld stond. Wij zijn nu halfweg het nieuwe seizoen. De sfeer binnen de club 

is nog altijd optimaal en er zijn al enkele ploegen die ondervonden hebben dat onze ploeg met 
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verschillende jongeren tussen 16 en 18 jaar al flinke vorderingen heeft gemaakt. Dat belooft voor de 

komende jaren. Ook de ouders van onze jeugdspelertjes staan achter onze nieuwe aanpak en er is een 

goede samenwerking met het gemeentebestuur”, ging voorzitter Claeys verder. 

Vorige week vrijdag organiseerde Excelsior Donk zijn nieuwjaarsreceptie. De nochtans grote kantine zat 

eivol. De grote toespraken werden achterwege gelaten. Voorzitter Claeys is er trots op dat Excelsior Donk 

opnieuw financieel gezond is en dat er voor de toekomst enkele nieuwe sponsors zijn bijgekomen. 

 

Gratis kaarten voor de Parkcross 

Op woensdag 8 februari organiseert Maldegem zijn jaarlijkse parkcross. Dit jaar is Augustijn opnieuw de 

hoofdsponsor. In tegenstelling met wat de gemeente aankondigde is het niet de 15de maar de 16de 

Maldegemse parkcross. 

Ter gelegenheid van die 16de parkcross, die als een herkansing van het wereldkampioenschap wordt 

omschreven, organiseert de gemeente een lezerswedstrijd waarmee gratis kaarten voor de parkcross te 

winnen zijn. Wie belangstelling heeft om aan die lezerswedstrijd deel te nemen kan contact opnemen met 

het gemeentebestuur op de dienst communicatie. 

 

Ecohuis wil vanuit de Krommewege Vlaanderen veroveren 

 
Ecohuis, de expert houtskeletbouw, opent een filiaal in de Krommewege 24B. 

Dit weekend opende de firma haar nieuwe filiaal voor het groot publiek. 
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Ecohuis is al ruim 20 jaar actief in de provincie Antwerpen. De firma zocht al jaren een ideale locatie om 

ook in Oost- en West-Vlaanderen voet aan de grond te krijgen. Die locatie heeft ze nu gevonden in de 

Krommewege 24b. 

“De energie en klimaatproblemen doen de energiefacturen stijgen en doen de mensen steeds meer 

uitkijken naar duurzame woningen. Daar willen wij met onze houtskeletbouw op inspelen. Met onze 

nieuwe vestiging in Maldegem, op de grens van Oost- en West-Vlaanderen, hebben wij een plaats 

gevonden om onze Houtskeletbouw in Oost en West-Vlaanderen te promoten”, legde Gert Mertens, 

zaakvoerder van Ecohuis, uit.  

Wie belangstelling heeft voor houtskeletbouw is welkom op de Krommewege. 

 

 

 


